
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AMPA DEL DIA 22/03/2023 

La reunió presencial que comença a les 20:00 hores. 

Els assistents a la reunió són: Gna. Aura Ma. Treminio, Gna Clàudia, Mireia Torres, Judith Jorge, Edurne 

Fernández, Laia Figueras i Anna Solà. 

La reunió d’avui té caràcter ordinari i es desenvolupa seguint l’ordre del dia enviat als membres de la 

junta de l’AMPA.  

S’inicia la reunió amb l’aprovació de l’acta de la reunió anterior.  

Es fixa la data per a la celebració de l’Assemblea General que seguint la normativa tindrà dues 

convocatòries, la primera a les 19:00 i la segona a les 20:00, coincidint amb la reunió ordinària. Amb 

aquesta finalitat cal enviar la convocatòria el dia 05/04/2023. Així l’Assemblea General i la reunió es 

celebraran el pròxim 19/04/2023. També es posa data a les següents reunions, que seran el 10/05/2023 

i el 31/05/2023 o ve el 07/06/2023 (segons previsió de festes). 

La participació a la rua de Carnestoltes de la ciutat i dels dos pobles veïns ha estat molt satisfactòria. En 

total s’han guanyat dos premis, un a Igualada de 200€ i un a Vilanova del Camí per 100€ que aniran 

destinats a la carrossa pel carnestoltes del 2024. En general la comissió està molt satisfeta de la feina, 

de la col·laboració de tots els assistents (als tallers hi ha hagut molta gent donant un cop de mà, tant a 

la disfressa com a la carrossa ) i al dia de les rues es coneixia bé la coreografia. Volem agrair la 

col·laboració del Jose que ens va deixar tot l’equip de música a cost zero i va participar en les tres rues. 

La comissió de carrossers dissabte 25/03/23 ja desmunta la carrossa i comencen a pensar les idees pel 

següent! 

Respecte a la jornada de Portes Obertes es fa una valoració molt positiva de tota la jornada, s’agraeix 

tota la feina feta a l’Anna i tot el personal docent que ha ajudat i va fer que el resultat fos magnífic. Al 

final, per petició de gent que no podia venir dissabte 25/02 a les portes obertes, diumenge també es va 

obrir l’escola per qui volgués visitar-la (hi van assistir unes 38 persones). Com a aportació, tot i que se’ns 

felicita per la quantitat de pica pica, per properes vegades es posarà una taula per beguda i el menjar 

s’hauria de repartir en més taules per evitar aglomeracions. 

L’aportació que aquest any ha fet a l’escola està dividida en dues parts: 

• 190€ pel carnestoltes (la resta es va poder pagar amb el que cada assistent va pagar i 

amb els premis del passat any 2022) 

• Amb la pintura de la pista blanca i millora 1.400€ 

Es parla també que a principis de maig’23 es passarà la segona quota de l’AMPA  a les famílies per valor 

de 14€/nen i es valorarà si es pot fer alguna aportació més. 

Respecte a la festa del 150 aniversari que se celebrarà el proper 20 de maig de 2023, la Mireia, demana 

disponibilitat i pressupost al càtering GOTADEGUST, així també aprofita i desmana disponibilitat pel 

sopar de l’AMPA del 17/06/23. 

En el torn de precs i preguntes la Germana Aura Maria ens explica que estant una mica preocupats per 

les preinscripcions a I3, de moment i un cop acabat el termini, n’hi ha 5 preinscripcions. De totes 



maneres, ens comenta que n’ha parlat amb el departament d’educació de l’Ajuntament i es troben que 

no és l’única escola que es troba en aquesta situació. Haurem de seguir com evoluciona. 

La reunió acaba a les 21:50h. 


